
Z A P I S N I K 

 

 

 

sa sednice Izvršnog odbora Saveza radio - amatera Vojvodine, 

održane dana 19. decembra 2015. godine sa početkom u 11 časova 

u prostorijama Radio kluba „Novi Sad“ YU7BPQ. 

Sednicu je sazvao, na osnovu člana 21. Statuta SRV, v.d. 

predsednik Laslo Bariček.  

Sednici su prisustvovali: Laslo Bariček YU7CM, Teodor Mrkšić 

YU7AR, Stevan Stepanov YU3AA, Ivanko Mandić YU7GM, Vladimir 

Lačok YU7YZ i Milan Miljkovac YU2MEX. 

 

V.d. predsednik SRV Laslo Bariček je otvorio sednicu IO SRV i 

predložio sledeći: 

 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Pripreme za sazivanje godišnje Skupštine SRV. 
2. Rad QSL službe. 
3. Razno. 

 

 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. Za zapisničara je izabran 

sekretar SRV Vladimir Lačok. 

 

Tačka 1. 

 

Obrazloženje u vezi prve tačke dnevnog reda dao je v.d. 

predsednik Laslo Bariček. Naglasio je da je zbog nastale 

situacije potrebno skratiti mandat svim organima SRV i sazvati  

izbornu skupštinu Saveza radio – amatera Vojvodine. Predložio 

je da se ista održi u aprilu 2016. godine, što je jednoglasno 

usvojeno. 

Predlog programa rada SRV i finansijski plan neophodan za 

realizaciju istog će uraditi kandidat za predsednika. 

Izveštaj o radu UKT komisije će uraditi potpredsednik Teodor 

Mrkšić a izveštaj o radu KT komisije potpredsednik Stevan 

Stepanov. Izveštaj o radu stručne službe će pripremiti Milan 

Miljkovac a Vladimir Lačok će objediniti sve izveštaje i 

napraviti godišnji izveštaj o radu SRV a zajedno sa Karlom 

Bartošom i finansijski izveštaj za 2015. godinu. 

Tehnički sekretar Milan Miljkovac će odmah nakon izrade 

finansijskog izveštaja za 2015. godinu, obavestiti predsednika 

i članove Nadzornog odbora da izvrše kontrolu. 



Milan Miljkovac je obavestio članove Izvršnog odbora da je APR, 

prilikom promene zastupnika SRV stavio primedbu na pismo na 

pečatu SRV, t.j. da tekst mora da bude ispisan ćiriličnim 

pismom, što je urađeno pošto je izrađen nov pečat, ali da se u 

tom smislu mora menjati i Statut SRV. 

 

 

Prihvaćeno je da sekretar SRV napravi neophodne izmene u članu 

2. Statuta. 

Pošto i neke druge odredbe nisu dobro i precizno regulisane a 

to se prvenstveno odnosi na članstvo, članarinu i samu 

Skupštinu, treba predložiti Skupštini SRV izmene i dopune 

istih. Sekretar SRV je rekao da je daleko bolje rešenje u 

pogledu članstva i skupštine, koje ima statut Saveza radio-

amatera Srbije, odnosno gde klubovi prema broju članova čine 

skupštinu Saveza a da tzv. direktni članovi imaju svoje 

predstavnike. Prihvaćeno je takođe da sekretar SRV napravi 

predlog izmena i dopuna Statuta. 

 

Tačka 2.  

 

Nekoliko klubova i pojedinaca je izrazilo nezadovoljstvo sa 

radom QSL biroa SRS. Potpredsednik Ivanko Mandić je rekao da se 

ne poštuje odluka o radu QSL biroa od strane QSL menadžera i da 

treba sagledati mogućnosti da SRV preuzme te poslove. Tehnički 

sekretar je rekao da su se neki, tim povodom obraćali i 

stručnoj službi SRV.  

Laslo Bariček je predložio da se ovaj problem reši zajedno sa 

Savezom radio-amatera Srbije i da se poštuje odluka u pogledu 

besplatnog slanja QSL karata do 1 kg i neograničenog prijema. 

Takođe da će se distribucija QSL karata za članove SRV vršiti u 

SRV, kako je to ranije odlučeno. Treba sve QSL karte preuzeti 

od Pere Filipovića, te da u tom smislu Stevan Stepanov 

kontaktira sa njime a Milan Miljkovac da sačini dopis SRS. 

 

Tačka 3. 

 

Ivanko Mandić je obavestio članove IO SRV da je delegacija SRV 

bila kod nadležnih u opštini Novi Sad, povodom zahteva za 

smanjenje naknade za korišćenje prostorija Saveza, ali da još 

nismo dobili zvaničan odgovor. 

 

Milan Miljkovac je predložio da se uvede novi program za 

vođenje kompletne dokumentacije o članovima i operatorima, koje 

je za ove potrebe izradila privatna firma, čiji je vlasnik naš 

član. Program je izuzetno dobar i može da se koristi uporedo i 

u SRV i u SRS, tako da su kompletni podaci uvek ažurni.  



Članovi IO SRV su se složili da se taj program uvede u SRV i da 

treba u vezi toga kontaktirati i sa rukovodstvom SRS. 

 

Tehnički sekretar je rekao da u  naselju Omaladinskih radnih 

akcija na Deliblatskom pesku postoji stub, koji je davno 

postavljen tamo i vodi se kao vlasništvo SRV. Udruženje 

sportskih ribolovaca „Deliblatsko jezero“ traži dozvolu od SRV 

da premesti stub na drugu lokaciju, gde bi im služio za 

postavljanje video nadzora i rasvete. 

Izvršni odbor se složio sa zahtevom da im se to dozvoli bez 

naknade, ali pod uslovom da i mi imamo nesmetan pristup stubu o 

čemu treba sačiniti ugovor, nakon prijema njihovog zvaničnog 

pismenog zahteva. 

 

Članovi IO se nisu složili u vezi promene korišćenja prostorija 

SRV. 

Priliv sredstava u tekućoj godini se nije odvijao u skladu sa 

planiranom dinamikom i obimom iz razloga, što povećanje 

članarine nije dovelo do povećanja ukupnih sredstava, već samo 

do drastičnog smanjenja broja članova, čak skoro za 50 % u 

odnosu na 2014. godinu. 

 

Ivanko Mandić je predložio da se reši problem uplate članarine 

SRS, sa čime su se svi složili. Tehnički sekretar će napraviti 

pregled uplaćene članarine i broj obrađenih predmeta koji se 

šalju RATEL-u a za koje se dobija naknada i zajedno sa službom 

SRS izvršiti obračun za period posle zadnjeg obračuna, t.j. 

dana 15.04.2014. godine, te će se nakon usaglašenog stava 

uplatiti razliku na ime članarine Savezu radio-amatera Srbije. 

Prošle godine je izvršeno prebijanje dugova, odnosno prema kome 

je SRS dugovao SRV na ime dozvola i licenci 416.500,00 dinara a 

SRV je na ime članarine dugovao SRS 437.400,00 dinara, tako da 

je SRV uplatio razliku 20.900,00 dinara. 

 

U vezi naknade tehničkom sekretaru, dogovoreno je da se isplati 

jedan deo zaostatka do kraja godine a ostalo u skladu sa 

prilivom sredstava u narednoj godini. 

 

Sednica je završena dana 19. decembra 2015. godine u 12,30 

časova. 

 

 

 

 

SEKRETAR SRV         V.D.PREDSEDNIK SRV 

Vladimir Lačok         Laslo Bariček 


